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Pia Lindgren

Fra: TMFKP Sekretariat
Emne: Svar på politikerspørgsmål vedr. udvalgssag om Skybrudsprojekt og cykelsti på 

Strandboulevarden, Østerbro (2020-0097649)

Fra: Borgmesteren TMF 
Sendt: 23. april 2020 10:18 
Til: Allan Marouf 
Emne: Svar på politikerspørgsmål vedr. udvalgssag om Skybrudsprojekt og cykelsti på Strandboulevarden, Østerbro 
(2020‐0097649) 
 
Kære Allan Marouf, Dan Pedersen og David Rønne 
  
Tak for jeres henvendelse vedr. udvalgssag om Skybrudsprojekt og cykelsti på Strandboulevarden, Østerbro. 
  
Da I har henvendt jer til hele Teknik‐ og Miljøudvalget, svarer jeg her som formand for udvalget. Det betyder også, at 
jeres henvendelse og dette svar vil blive sendt til de resterende medlemmer af udvalget, der kan reagere af egen 
drift. 
  
Tak for jeres bemærkninger til udvalgssagen. Som I nok allerede er bekendt med, så blev indstillingen godkendt på 
udvalgsmødet den 20. april – bl.a. med en flertalsprotokol, der vil prøve at finde penge til det provenutab, der er 
forbundet med at lade være med at genetablere parkeringspladserne i Vejlegade. 
 
 
Med venlig hilsen  

Ninna Hedeager Olsen 

Teknik- og Miljøborgmester 
_______________________________ 
KØBENHAVNS KOMMUNE  

  

Fra: Allan M  
Sendt: 20. april 2020 11:35 
Til: Borgmesteren TMF  
Cc: Fanny Broholm (Borgerrepræsentationen); Finn Rudaizky (Borgerrepræsentationen) ; Gorm Gunnarsen 
(Borgerrepræsentationen); Klaus Mygind (Borgerrepræsentationen); Lars Weiss (Borgerrepræsentationen); Marcus 
Vesterager (Borgerrepræsentationen); Jakob Næsager (Borgerrepræsentationen); Heidi Wang 
(Borgerrepræsentationen); Mette Annelie Rasmussen (Borgerrepræsentationen)  
Emne: Strandboulevarden‐pkt. 12 TMU møde i dag  
  

  
Kære Ninna og TMU medlemmer. 

Lokaludvalgets formandskab er modstandere af, at antallet af parkeringspladser øges 
gennem etablering af øget skråparkering. De steder hvor dette tidligere er sket, er det 
tydeligt, at dette har skabt dårligere plads til cykler og gående, samt dårligere oversigts 
forhold, hvilket er kritisk i et område med mange børn til fods og på cykel. 

Skråparkering resulterer efter vores mening i generelt dårligere byrum, hvorfor vi opfordre 
til at dette undlades. Særligt vil dette ramme Vejlegade hvor antallet af parkeringspladser 
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foreslås øget med næsten 40%. Derfor ser vi gerne, at forvaltningen undlader at 
reetablere  p‐pladser ved at belaste sidegaderne yderligere.   

Som tidligere anført er ovenstående et udtryk for formandskabets holdning da 
parkeringsaspektet, i den konkrete sag, ikke har været en del af lokaludvalgets drøftelse i 
forbindelse med udarbejdelsen af de tidligere indsendte høringssvar . 

I øvrigt bakker hele  Østerbro  Lokaludvalg ( bilag 5 ) fuldstændig op om forvaltningens 
indstilling  vedr. skybrudsprojekt og cykelsti på Strandboulevarden. 

  

  

Godt møde til Jer alle sammen. 

  

De bedste hilsner 

Allan Marouf‐ Formand for Østerbro Lokaludvalg. 
Samt  
Næstformænd 
Dan Pedersen 
David Rønne 


